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 08/2023המניין לא מן  פרוטוקול ישיבה

 , דתשפ"תשרי   ל' ,שני  מן המניין, שהתקיימה ביום  לא  ל ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה פרוטוקו

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה. 2023 אוקטוברב 15

 ראש המועצה.  -איתי ויסברג  משתתפים: 

 

,  שחר איתן  ,, ענבל לאור צדיקעמיג'קלין בן  אפרת מזרחי,    מנחם ברגב, חברי המועצה: 

 . סלמהשלומי אביב רגב, ,  אביטל תבור אלינור בראל,

 

 .שלום טרם אהרון שיאחי,מעוז ינון,  נעדרו: 

 

 צוות מקצועי: 

 

 גזבר   – אבישי יצחקי

 מנכ"לית  –ניצן מחנאי גרמן 

 מבקר המועצה  -נג'יב מנסור 

 דוברות ופניות תושבים   -אושרת נגר  

 מהנדס  –יואב מלטר 

 מנהל אגף שפ"מ  –רגב גולן 
 

 יועץ משפטי   - דני נחליאליעו"ד                         

 קב"ט  –אלון אגם          

 קצין יקל"ר  -     ביטון שמעון            

 מפקד גדוד חילוץ ואבטחה  – שלומי פרץ          

  תחנת משטרה זכרון יעקוב קצין אגם – האני סלאמה           

 

 :על סדר היום

 עדכונים "חרבות ברזל". .1
 

     

 

 

 בברכה,     

 איתי ויסברג        

 ראש המועצה        
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 :שעלו בדיון  המלצות חברי מועצהריכוז 

 מענה המלצה  חבר מועצה

  6533לבצע מחסומים על כביש  אפרת מזרחי 

 במעלה הצבר. 

מחסומים מבוצעים על פי  

החלטות טקטיות של מפקדי 

הכוחות. אין כרגע מחסומים 

 מדלגים קבועים אלא 

אין נגישות למידע. כמות  לבצע מיפוי בעלי נשקים  אפרת מזרחי 

אדירה של מתנדבים נושאי  

נשק נרשמו והועברו כעתודה 

 שהוקמהלכח כיתת הכוננות 

 יבוצע. להפעיל צהרוני גנים  אפרת מזרחי 

בתיאום עם מפקד  יבוצע  לקבל יוזמות שמירה מקומית אפרת מזרחי 

האבטחה סא"ל שלומי פרץ. 

חייב להיות בפיקוד אחיד  

 ומתואם

לנצל מסלולי אישור לממדים  אפרת מזרחי 

 בתהליכי התכנון

 יבדק

לאחר השלמת הקמת הכיתות  יש להגדיל את כיתות הכוננות  אביב רגב 

 נוסףהראשונות יצא סבב גיוס 

להגביר את תחושת הביטחון של  אביטל תבור 

 התושבים

כל הסיורים יצויידו בצ'קלקות 

 להגברת הנראות 

 יבוצע. לתגבר אבטחה בגנים  אביטל תבור 

 יבדק במתנדבים 106לתגבר את מוקד  אביטל תבור 

לבצע שיפורים במקלטים בגבעת  שלומי סלמה 

 חן

 יבוצע

 יבדק לסמן רכבי מועצה שלומי סלמה 

 יבוצע לפי זמינות גדוד אבטחה להציב חיילים בכל בית ספר  ענבל צדיק 

 יבוצע לתת דגש לחינוך המיוחד  ענבל צדיק 

להוסיף בכל מקלט בגבעת חן  שחר איתן 

 מים מינרלים 

 יבוצע

לטפל במקלטים תת קרקעיים  שחר איתן 

 שנפגעו בגשם

 יבוצע

 יבוצע לתת דגש לגבעת חן  אלינור בראל 

להקפיד על צ'קלקות בכוחות  מנחם ברגב 

 המסיירים 

 יבוצע
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 דיון: 

 עדכונים "חרבות ברזל". .1

אנחנו חוזרים כעת    ערב טוב לכולם, תודה שבאתם בהתראה קצרה. איתי ויסברג: 

מהלוויתו של סמ"ר עומר ביתן בן בנימינה שנפל אתמול על משמר  

הזדהות עם האבל של חברנו מעוז ינון על רצח  המדינה. זו גם העת ל

 . הוריו בלהה ויעקובי ינון מנתיב העשרה בעוטף עזה

 נעשה סבב של עדכונים. 

נושא  מעבר לזוועות זה  בסדר היום בימים אלו אם יש משהו ששולט 

 ההתנדבויות והרצון של כולם לתרום, משמח ומחמם את הלב. 

אני מוצא לנכון לקרוא כאן את שיר שהגיע אלי באחד מערוצי ה  

whatsapp חוסן ליבם מאת נירית יעקב כהן : 

 "אל תחשבי לרגע 

 שאת עושה כלום! 

 בכל חיבוק, בכל מילה טובה,

 בכל הקראת סיפור, בכל הכנת ארוחה, 

 דגדוג, בכל לחישה,בכל 

 בכל הקשבה, בכל תשובה,

 בכל רגע שבו את חוף מבטחים

 לכל הרגשות שגואים וצפים 

 את בונה את הממ"ד האמיתי לילדים" 

 

 איתו. אני חושב שלא מעט גברים יזדהו הגם שהשיר כתוב בלשון נקבה 

ל  " סא, מנכלית המועצה ניצן  על פי הסדר  מבקש להתחיל בסקירהאני 

 , קב"ט ואושרת ואז נפתח שיח. מג"ד פרץ שלומי סא"ל  ,ביטון שמעון

 .עבורכם  במידה ויש אזעקה חמ"ל המועצה פתוחמעדכנת ש ניצן מחנאי גרמן: 

 ביום שבת בבוקר התעוררנו כמו עם ישראל לאירוע. 

בשעה תשע עשינו הערכת מצב במועצה, בצהריים כל המקלטים היו  

מיום ראשון אנחנו בהערכת מצב בתיאום מלא מול הצבא,   פתוחים.

מתואמים, יודעים, מכירים, נוהל כוננות  אנחנו  קהילתי.השוטר  וה

 פעמיים ביום באופן שיטתי. הערכת מצב  מבלי שיש אירועים.

, הפננו להתקשר למוקד על שגרה וגם מצוקות  106תגברנו את מוקד  

עד לרשות שלנו. מכיר את  שיש. המוקד הוא לא מוקד משטרה, הוא מיו 

 הנהלים שלנו. אם יש חשד למשהו בטחוני נא לפנות למשטרה.

 חשוב להבדיל בין חשד לאירוע בטחוני לבין דברים השייכים למוקד. 

 כל האמצעים שיש לנו.מפעילים את  –מבחינה תקשורתית 

בקבוצות הפרטיות. אתמול   שתפיצו כל מידע שעובר דרכנו אשמח 

 הנהגות ההורים. הפצנו מסרים דרך  
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חדר מצב שלנו מוכן לפעילות בלחיצת כפתור, נכון לרגע זה ובתיאום  

 ציוד לשעת חירום. זה כולל .לתפתוח אותו עם פיקוד העורף אין סיבה

צוותים שמחולקים לפי   4יש   –סיוע עזרה ראשונה  –צוותי סע"ר 

וגיל חנניה. יש    סימון אזורים. מי שמנהל את הסע"ר אלו אלון, רוית

 . על פי איזורים ביישוב  קבוצות יעודיות

איתי דיבר על מתנדבים. יש כמות מתנדבים מדהימה, יותר שרוצים  

  :תחומים  ארבעהחלוקה לבצענו   לתת מאשר הצורך לקבל.

 ענת קציר. בניהול   –נפשי 

 רוית גולדין.בניהול  –לוגיסטי 

 רוית סימון. בניהול  – שמירה אבטחה וכללי 

 .  לידורבניהול   –נוער 

כל משפחה שמתארחת אצלנו מהדרום תוודאו שאנחנו כמערכת  

ילדים שצריכים  להרשמה.   מכירים אותם. יש טופס שהופץ דרכנו

.  למשל המגיעים להם  זכויות של ביטוח לאומי ויש תראפיה באמנות,

 ככל שנכיר נידע לסייע ולתת מענה. 

תודה רבה, רבה. כולם פה מתנדבים. ולקהל בכלל, זה לא מובן מאילו.  

יוזמות והתנדבויות בכמות מרגשת מאוד. תעזרו לנו, תעבדו איתנו כדי  

 שנוכל לבטח. 

הציבור כנבחרי  לסיום, אחד הדברים הכי חשובים בעיני, תרגיעו את  

ציבור. אנחנו אחראיים לכולם פה בקהילה, ככל שנרגיע את הקהילה  

 רק יעזור לנו לעזור לכולם. 

גך גם  . המורליוזמה קטנה שהתחלנו, לתלות דגלי ישראל להעלאת  יש 

 עשינו אנחנו במועצה 

 

 כיתת כוננות גבעת עדה מבוטחת?  גקלין בן עמי: 

 נו לא מבוטח.מי שלא עובד דרכ ניצן מחנאי גרמן: 

 מלווה אתכם בעת חירום וגם בשגרה. :ביטון שמעון

איש, מקומות העבודה   1000ניתן לקיים התקהלות עד  –נכון להיום 

פועלים ללא מגבלות, פעילות חינוכית במקומות שאפשר להגיע למרחב  

 שניות.  90מוגן תוך 

 דרכי התגוננות:  –נושא חשוב לכולנו 

 דק'.  10להישאר בעדיפות ראשונה ממ"ד או ממ"ק, 

 הממ"ד מיועד נגד טילים. 

מקלט בבית משותף, מקלט ציבורי. במידה ואין ההמלצה להגיע לחדר  

 מדרגות בתנאי ויש הגנה מלמעלה ולא בקומת קרקע.

חדר פנימי מוגן בתוך   –הכי מוגן שיש  –במידה ואין את מה שציינתי  

 ם.הדירה ללא קירות חיצוניי

 מה בנוגע לקרש שמצטיידים בו היום לנעילת הממ"ד  אביטל תבור:
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זו לא   לכל פתרון יש גם את החיסרון שלו. אין הנחייה לנעילה. שמעון: 

 המדיניות של פיקוד העורף. 

נושא המיגוניות נבחן, לא מתאים לבנימינה וגבעת עדה. מיועד לקו  

למעשה באיזורנו    טילים.ק"מ מהגבול. מגן מירי קל ולא  40גבול של  

 המיגונית היא מסוכנת בשל הואקום שנוצר בעת פגיעת טיל 

 והצלה, תושב בנימינה.   חילוץמפקד גדוד אני  שלומי פרץ: 

 כובעים: 2הגדוד שלי נמצא כאן ב

 חילוץ.  .1

 שנדרש ומקווה שלא נדרש, נותנים מעטפת אבטחתית. כל עוד  .2

די גדול )סדר כוחות( מקו התפר, אזור מנשה,  כיש פה סד"

פרוסים מאות  יעקוב אלונה, בנימינה גבעת עדה, זיכרון  

 חיילים. 

 בכניסות לישובים?  אפרת מזרחי:

 מג"ב ומתנדבים.  שלומי פרץ: 

 כניסות לישובים צוותים קבועים. צריך ב אפרת מזרחי:

בניגוד למושב / קיבוץ שיש לו שער. פה  הסד"ק בסופו של דבר מוגבל,  שלומי פרץ: 

תכנית  פועלים על פי . יציאה לשדות/יש הרבה בתים שיש להם כניסה

 שבונים עם משטרת ישראל והמועצה. 

 מודיעין של המשטרה והצבא. ,בהתאם לצורך ולהערכת המצב

מי   כל מה שקורה סביבנו העסק רגוע ויש שליטה במצב.בינתיים ב

 ת הנפה. שמסנכרן את הכל זו מפקד

, יש בעיות  8התחלנו את מול בגיוס כיתות גוננות מקומיות, צו  

פרוצדורליות. הם תחת הגודו שלי והם עובדים פה. אלה מגבעת עדה  

 יעבדו בגבעת עדה אלה מבנימינה יהיו בבנימינה. 

 אנשי מילואים, כולם היו לוחמים 

 קריאה למי שרוצה. אפרת מזרחי:

 אחר. 8אנשים. אנשים שאין להם צו  12. צוות של אנחנו כבר אחרי זה אלון אגם:

, למשטרת ישראל, בנוסף  ד האבטחההם בנוסף לגדו   הללוהשישה  שלומי פרץ: 

שיודע לתת מענה עד שיגיעו  חמוש בנוסף לשומר החדש. צוות ו למג"ב

 כוחות מאומנים יותר. 

 נשקים?   6מה זה  אביב רגב: 

 הכמות שאתה אומר אינה נכונה. אל תטעה את הציבור  שלומי פרץ: 

 גדול.  כיש פה סד"

אירועי דו"צ  היו ביומיים האחרונים  .מתנדבים רק בתחום הביטחון

אחד הדברים שהכי מדאיגים אותי, כל ההקמה של יחידות  ותקלות.  

 הכל חייב לעבור דרך הקב"ט.    .פרטיות

לא מרגישים   אם התושבים לא ירגישו שיש להם מענה של ביטחון. הם  אביטל תבור:

 ביטחון. יש הרבה יוזמות פרטויות וזה החשש. 
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 צודקת ולכן עושים מאמץ להראות את הצוותים.  שלומי פרץ: 

 אנשים בחוסר ביטחון מאוד גדול. בואו נעמיס כוחות.  אביטל תבור:

 בעד אבל שיהיה מתואם אני  שלומי פרץ: 

מהשכונה שיודעים שהם קיימים.  יש יתרון לכיתת כוננות שזה אנשים  שחר איתן: 

 על גבעת עדה זה לא מספיק. 6אנשים על בנימינה ו 6חושב ש

הרשות שלנו בסופו של    רוב המאמץ של צה"ל מושקע בצפון ובדרום. שלומי פרץ: 

נשקים. לתת תחושת ביטחון, שיהיה    12דבר קיבלה הקצעה של 

 סטים וכו'. וגבולות גזרה, ותיאום. 

 אמירה מצויינת.  שחר איתן: 

 לשם אני רוצה להגיע. שלומי פרץ: 

 כמה שיותר כוחות בשטח.  אביטל תבור:

 מספיק אנשים חושבים שזה נדרש.  קול קורא. שחר איתן: 

 עשינו קריאה למתנדבים.  ניצן מחנאי גרמן: 

 כל הרעיון שהכל יהיה מנוהל. שלומי פרץ: 

 אנחנו צריכים לפעול לזה.  שחר איתן: 

נקודות אחרונות בכובע שלי כמג"ד : תורידו את האפליקציה של   2 שלומי פרץ: 

מענה מקצועי, בשיתוף פעולה מצויין   מספק  חילוץ ה  גדודפיקוד העורף. 

 נקפוץ מדרגה גם בתחום הזה.   .עם צוות הסע"ר

קצין הקשר   גם הוא   7.10ה האני , קצין אג"ם תחנה זיכרון. משבת  איתי ויסברג: 

 רה. שלנו למשט

 שנתיים בתחנה, מיום שבת בקשר עם המועצה על בסיס יומי. אני  האני: 

 תחנת זיכרון פרוסה מעתלית עד למנשה.  

 התחנה עובדת ביום שבת במתכונת מלאה, ציידו אותנו. 

התחנה מתוגברת ע"י יחידות מג"ב. יש מתנדבים שלנו שעובדים סביב  

 השעון. 

  ישראל ערוכה עם המודיעין שלההמגזר הערבי שקט ורגוע, משטרת 

על אנשים חשודים, חובתנו להגיע   100 ל  פניותרבה  היש   .לנושא

עובדים עם המתנדבים של השומר החדש, אישרנו באופן  אנחנו  למקום.

חריג למועצה לשים צ'קאלקה על הרכבים שלהם. כל התארגנות  

 שתעבור דרך המועצה. 

 ה? בזיכרון יש מחסומים כל הליל אביטל תבור:

מאשרת שמשטרת ישראל   יחידת ג'יפים ותיקה בפיקוד בזיכרון יש האני: 

שבוע הבא יהיה מטווח, בפיקוד של המשטרה. עושים  ב באופן חריג.

 מיון אצלנו, עשינו כבר את הבדיקות שלנו. 

 כמה התנדבו?  שחר איתן: 

 גם מאזור פרדס חנה וזיכרון. האני: 

 הסופית? מה המטרה  ענבל לאור צדיק: 
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תחושת ביטחון . לגבי נשקים פרטיים, בקשה אישית, תהיו עם סימנים   האני: 

 מזהים. 

ברגע שהוא מתנדב משטרה או צבא יש גוף מאחוריו.  חשוב להבין ש אלון אגם:

אנחנו במצב מלחמה אין מישהו  על אף ש ברגע שהוא פרטי ועשה משהו 

 .לפעול בשטח  כיסוי ביטוחי וסמכויותמדובר במאחוריו. 

מתנדבי זיכרון מתנדבי ג'יפים פרטיים.    .100כל דבר חשוד להתקשר   האני: 

 מתחילתו עד סופו גבעת עדה מג"ב אלונה מתגבר  652לוקחים את ציר  

 יעשה שקט לדעת שמתגברים את בנימינה גבעת עדה.  אביטל תבור:

במתכונת מסודרת.  סוג של היערכות לחירום מהיום הראשון זה  אלון אגם:

עשינו בריף עם   ר מהיום הראשון צמוד אלינו. גם עם המשטרה."היקל

כל בעלי התפקידים. עובדים על מנת להיערך למצב חירום. יש מערכת  

שוע"ל שדרכה אמורים לראות את כל מה שקורה. פתחנו את כל  

יבוריים למי שמגיע תוך דקה וחצי בלבד.  מקלטים צ 20המקלטים,  

   מעט מקלטים בשנתיים האחרונות.שיפצנו לא 

מרחב מוגן בקידום נוער.   –בנוסף , פתחנו עוד מרחבים מוגנים 

 מרחבים מוגנים בבית ספר גבע. 

 אנשים מודעים לזה?  מנחם ברגב: 

 כן. אלון אגם:

  14כניסות,  14אותם מבנים בגבעת חן, –לגבי המקלטים המשותפים  

האם הם  מקלטים. עשינו בריף, להגיד שנראים פיקס התשובה לא. 

מטרה. יש מים וחשמל אבל לא  ה  , וזוכןבטחוני ,  לתת מענה  יכולים 

 בצורה מלאה.

 ? לעלות תיקונים שם הערכה שלכםמה  אלינור בראל: 

 מה זה משנה הכסף?  שחר איתן: 

 לדאוג להם.  אלינור בראל: 

שמישים. אין מרחב משותף שאין בו תאורה או שהייה   המקלטים אלון אגם:

 סבירה במקום.

 .ביוספטל הכשרנו מרחב שלם

היינו בסרט הזה שאנשים היו צריכים להישאר שעות. אם צריכים   שחר איתן: 

 להשקיע השקעה לא גדולה בואו נעשה את זה מחר. 

מענה מיגוני מלא. יש כשלים, המהנדס היה ובדק, המתקנים  קיים  איתי ויסברג: 

. יש  סבב נוסףלא פוסל לעשות    .מתנדבים שפינו אותםנעזרנו בתקניים.  

בממד תקני אין מים  מים זורמים. גם אצלי בבית  בלימקלטים 

 בממ"ד.  לבקבוקי מיםאני דואג זורמים. 

 אנחנו כמועצה צריכים לדאוג לזה.  שחר איתן: 

 דואגים.  ויסברג: איתי  

ישוב. אנחנו  מאזורים אחרים בהמענה בגבעת חן הוא יותר גדול  ניצן מחנאי:

 מכירים.  
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 שעות.  72פיקוד העורף המליץ להיערך ל אביטל תבור:

 אבל אח"כ שינו את זה.  ניצן מחנאי גרמן: 

אנחנו האנשים שהם פונים אליהם, היה פה אירוע נוראי שגרם לנו   אביטל תבור:

ר את הביטחון שלנו. לא משנה פרטי או לא. אנחנו העורף ואנחנו  לערע

 מרוסקים. 

. אנחנו  כלל  וצריכים לדאוג גם לאלה שאין להם מקלט יש מצב ריאלי איתי ויסברג: 

, הלכנו לבדוק, עשינו מיפוי,  על המרחב הפרטי הזה לוקחים אחריות

.  יטופל הוא כל מקלט יודעים מה הכשלבהפינוי היה של המועצה. 

  היא משנית לתפקוד שלו. אני השהיה במקלט ץהנקודה היא שחווי 

פעולת  לכולם יהיו מקלטים. אח"כ אפשר להיכנס לעוד  ראשית  רוצה ש

 . שיפור ושדרוג

 כל מקלט  שישיות מים 2לצייד ב שחר איתן: 

 מקובל.  איתי ויסברג: 

יש תכנית מימון רשותית, לא מעט מקומות שאין להם מרחבים   אלון אגם:

הכי מוגן שיש. כל מבנה   –מוגנים. פועלים לפי הנחיות פיקוד העורף 

אין לנו פערי צפירה, נעשתה בדיקה ע"י    חייב במבנה מוגן.  91חדש מ

 פיקוד העורף. 

 אזעקה מונגשת? יש  אלינור בראל: 

 העורף.פיקוד ת  אפליקציכן, דרך  ניצן: 

 הגברת נוכחות ברחובות.  מנחם ברגב: 

 אצלנו זה מורגש.  אפרת מזרחי:

 שבוע שלם לא ראיתי צ'קאלקה אחת.  מנחם ברגב: 

 סיירתי אצלך ברחוב אבל אין מספיק צ'קלאקות.  אביב רגב: 

 להגביר את תחושת הביטחון. מנחם ברגב: 

 מקלט זה לא בית.   אלון אגם:

 מעודד אנשים לעדכן אם יש משהו. אתה  אביטל תבור:

 בוודאי.  אלון אגם:

 גלית סקירה שלך. הזמנה לצ'קלקות כבר יצאה.  איתי ויסברג: 

, בשבוע הראשון ההנחייה  8/10מערכת החינוך היתה מתוכננת לחזור ב גלית אלרד:

היתה שלא תהיה למידה פיזית. לשמחתנו הרבה לא היו מעגלים  

וכו'. זוהו מצוקות בקרב צוותים ותלמידים.  ראשונים בקרב הצוות 

 צוותי השפ"ח והרווחה יצרו קשר, כל יום הקפדנו על קשר.

היום התחלנו בפעם הראשונה הפעלה פיזית של אוכלוסיית חינוך  

היתה עבודה נפלאה. היו הורים שחששו  מיוחד, סייעות משלבות וכו'. 

 ולא הביאו ילדים. 

אתמול יצאו הנחיות חדשות של פיקוד העורף שאנחנו באזור הצהוב  

 יכולים לבצע פעילות, הגעה בזמן למרחב המוגן. 
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כח אדם הוראה לא מוגדרות כחיוניות ומותנה ביכולת של כל אחד,  

 , ילדים קטנים בבית. 8בעל מגויס בצו  

 קיבלו מאיתנו מענה ופתחנו מסגרות.: וך בחירוםמסגרות חינ 

 במהלך השבוע שחלף יחידת הנוער עבדה בכל מקום אפשרי.

 שאפו ללידור.  אלינור בראל: 

אפשרנו לצופים לבצע פעולות   יאפילו ביום שיש בחינוך הבלתי פורמלי  גלית אלרד:

 בבתים מארחים.

 הסעות לחינוך המיוחד.  ענבל לאור צדיק: 

לא בכל מוסדות החינוך יש לנו מרחב מוגן למאה אחוז תלמידים תוך   אלרד:גלית 

כאלה שאין   6גני ילדים יש   23דקה וחצי. אמירים ובראשית יש. מתוך  

 להם מקלוט. 

 זה אומר שאין סיכוי לחזרה פרונטלית.  ענבל לאור צדיק: 

קיבלנו החלטה  גננות שיכולות לפתוח.  9גני הילדים ובתי ספר. רק   גלית אלרד:

נכון למחר. מחר נעשה הערכת מצב   שלא נכון שיהיה לפתוח בעת הזו

   נוספת.

 מתנדבים?  אביטל תבור:

לגבי גני ילדים לדחות ליום שלישי   מתנדבים.להתבסס בגן על אסור  גלית אלרד:

 בתקווה שתמונת המצב מחר תהיה ברורה יותר. 

שכבות בבית   3כיתות א' ב' קבוע. בסופו של דבר   –בתי ספר יסודיים 

 ספר יסודי. א' ב' קבוע וכל פעם שכבה מתחלפת. 

 למה באמירים לא להביא את כל בית הספר?  אביטל תבור:

לא בטוח שיש צוות מלא לכל כיתות האם, לא נציב אתגר שלא נעמוד   גלית אלרד:

,  50%נפתח מחר בלא נכונה פדגוגית.  פתיחה חפוזה בלי מחנכות בו. 

תלמידים במקסימום.   600לגבי כרמים יש מענה ל  נראה ביום שלישי.ו

 לא נלמד בכלל במבנה חטיבת הביניים. 

 האם ניתן לחייב להגיע?  אלינור בראל: 

 . הןהחלטה של גלית אלרד:

 גם מנהל בית הספר מגויס כרגע. –כרמים החל מיום שלישי 

 מיגון וכח אדם.הכל על פי אילוצי   שכבות. 2בכל יום תלמדנה 

 ילמדו אך ורק בחטיבה העליונה. 

מיום שלישי, הרים לא כל    תיחידת קידום נוער תעבור לפעול פיזי

 ית יפתח מחר.התלמידים יגיעו, גן הדס בתוך ביה"ס בראש

 הגברת אבטחה במערכת החינוך?  אלינור בראל: 

 אין הנחיה להגברת אבטחה.   גלית אלרד:

 בגני ילדים אין הנחיה לאבטחה גם אם יפתחו. 

 לתגבר במסגרות החינוכיות.  ענבל לאור צדיק: 

לגבי הסעות לא יודעים מי פותח ולא פותח. ברגע שנדע נדאג לשלוח   גלית אלרד:

 את הילדים בהסעה בהחלטת הורים.  
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מנסים לאסוף את הנתונים, אם יש ילדים שרוצים  אנחנו ילדי מפונים.  גלית אלרד:

 להגיע למערכת החינוך שלנו נקלוט כל ילד. 

.  הללוות  בישיבה אצל איתי מאשרים את הפעילוי–חינוך בלתי פורמלי 

 נגדיל בהתאם להערכת מצב. 

)על פי   חיילים חמושים בנוסף.  2חוץ מהמאבטח של בתי הספר יהיו  שלומי פרץ: 

 הסד"כ הנוכחי( 

 הספריות פתוחות לטובת הציבור.  גלית אלרד:

 ו קשר עם הגיל השלישי. ניצר

 לסיוע ולא יקבל.  לא יהיה מצב שיש מישהו שזקוק

הופתעתי ממספר המשפחות של חינוך מיוחד. אי אפשר לתת מענה לא   ענבל לאור צדיק: 

 פורמאלי? 

 זה חייב להיות מענה מקצועי. גלית אלרד:

בנושא של גבעת חן, מוזמנים לסייר יש דלת שחסרה, לא נדבר על   שלומי סלמה: 

שירותים ומים. במקרה גם לקחתי חלק בניקיונות שנעשו שם. להניח  

א כסף. שירותים כימיים. קח את זה לתשומת  מיגוניות וממ"דים תוצי

 לבך.

רכבי מועצה במקום שיהיו סמויים מגנטים בכל צד בשירות מועצת  

 בנימינה גבעת עדה. חייב לטוס לדרום לשירותך בכל נושא.

לא מרגישה ביטחון עם פתיחת בתי הספר. הקשר התיאום בין כולם   ענבל לאור צדיק: 

 איך יתבצע? 

לא באים להחליף את המאבטח, יהיו בקרבת הבית ספר, השער, לכח   שלומי פרץ: 

כל מה  חשוב להבין שהזה יש קשר עם החמ"ל. חיילים של הגדוד שלי. 

 שעושים ואומרים הוא נכון לשעה הזו. 

 החיילים צריך להיות בתיאום מלא. ענבל לאור צדיק: 

 מקלטים תת קרקעיים עם הגשם שנדאג להם. שחר איתן: 

 . כבר בטיפול ויסברג: איתי  

המקלטים של גבעת חן,   עלוב שאין פתרון למקלטים התת קרקעיים. אלינור בראל: 

 שהמיפויים האקוטיים יטופלו זה ממש חשוב ואחריות שלנו. 

לגבי מסגרות החינוך, מתחברת למה שענבל אמרה, איך המורה תצליח  

 ילדים עם הלחץ אני מוותרת על זה.   40לתפעל כיתה עם 

 להורים אחרים זה חשוב. מזרחי:אפרת 

 אין פניות ללמידה רצינית עכשיו.  ענבל לאור צדיק: 

 צ'קאלקות. נראות.  מנחם ברגב: 

 בשלושה דברים:מתמקדת הדוברות וההסברה  אושרת נגר: 

הגדלת התפוצה של המידע שמגיע והרחבת הפלטפורמות   .1

 לקבלת מידע. 

 מהימן לתושבים כל העת. העברת מידע שוטף עדכני ו .2

 ישובי והעלאת המורל.  יחיזוק החוסן ה  .3
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פרוטוקול חתום מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול זה טרם אושר סופית והוא כפוף לאישור מליאת המועצה בישיבתה הבאה:  
 יובהר כי נוסח הפרוטוקול כפי שיאושר על ידי המועצה הוא הנוסח הקובע. פרוטוקול אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדברים 

 

באתר המועצה שמרכז  יעודי יעמוד  : ן פלטפורמותמעבירים מידע במגוו 

את כל המידע הרלוונטי, עמוד הפייסבוק שלנו מגיע לאלפי עוקבים  

ת.  נוספו 2חרון נפתחו  אפ, בשבוע האסקבוצות וואט  5מדי יום, יש 

 עמוד אינסטגרם.   פתחנו

הרבה  יש לנו   ביחד.הזו החשיבה  תרוצה להודות לכם. מאוד עוזראני  איתי ויסברג: 

   ניסיון וטוב לשמוע דברים נוספים.

 רשמתי את הכל נוציא סיכום.

תשמרו על עצמכם, תעשו את המיטב שאתם יכולים  דבר ראשון 

בלהרגיע תושבים ואיפה שיש פערים אנחנו נסגור אותם. תודה רבה  

 לכולם. 

 

 

 

 

 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה 

 

 

   איתי ויסברג         ניצן מחנאי גרמן 

 ראש המועצה                                                                            המועצה מנכ"לית

 


